
Nr ORr. 0002.3.2012 

 

 

 

P R O T O K O Ł     Nr  XV / 12 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 27 kwietnia 2012r. o godz. 12,00        

w sali posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Bogusława Mołodeckiego – 

Przewodniczącego Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Bogusław Mołodecki – Przewodniczący Rady. Powitał 

zebranych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 

Radnych na ogólną liczbę 15, a zatem Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji i spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Pan Łukasz Grabowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu o Apelu Rady Miejskiej w sprawie sytuacji szpitala powiatowego w 

Gnieźnie. Dodał, że sprawa ta była omawiana na posiedzeniach Komisji. 

 

 Po czym p.Przewodniczący poddał wniosek p.Grabowskiego pod głosowanie.  

 

 Przedmiotowy wniosek został przez Radę Miejska przyjęty 9 głosami, wobec czego 

p.Przewodniczący poinformował, że powyższy punkt zostanie rozpatrzony jako punkt „12”, a 

numeracja pozostałych punktów ulegnie odpowiednio przesunięciu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i Urzędu Gminy i Miasta za 2011r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z hali sportowo-widowiskowej w 

Witkowie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wstęp na teren Ośrodka 

Wypoczynkowego w Skorzęcinie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze na terenie gminy Witkowo. 

8. Podjęcie uchwały dotyczącej likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 2 w Witkowie. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu na realizację zadania pn.: „Wykonanie remontu nawierzchni ul. 

Poznańskiej w Witkowie”. 

10. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

11. Dokonanie zmian  w budżecie gminy i miasta na 2012r. 

12. Apel Rady Miejskiej w sprawie sytuacji szpitala powiatowego w Gnieźnie. 

13. Inne sprawy. 

14. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

 

 

 Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

 Ad.2. W punkcie tym p.Piotr Jóźwik – Radny Rady Miejskiej zwrócił uwagę na 

zużyte siatki wokół boiska przy ul.Czerniejewskiej w Witkowie. 

Jak dodał p.Henryk Mucha, należy rozważyć podwyższenie siatki od ul.Czerniejewskiej. 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie 

międzysesyjnym przedstawił p.Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta.  

 

 W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć z 

ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

  

 Do treści informacji międzysesyjnej pytań nie zgłoszono, wobec czego 

p.Przewodniczący stwierdził, że informacja została przez Radę Miejską przyjęta. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i Urzędu Gminy i Miasta za 2011r. 

przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek – Burmistrz Gminy i Miasta. 

 

 W trakcie czytania ww. sprawozdania, dokonano prezentacji zdjęć z ważniejszych 

wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

 Do treści sprawozdania nie zgłoszono uwag, wobec czego p.Przewodniczący 

stwierdził, że zostało przez Radę Miejską przyjęte i dodał, że zostanie umieszczone w BiP. 

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

  P r z e r w a     w obradach – od godz. 13,25 do godz. 13,50. 
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 Ad.5. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący regulaminu 

korzystania z hali sportowo-widowiskowej Komisje omawiały na swych przedsesyjnych 

posiedzeniach. Komisja Oświaty zgłosiła propozycje zmian w treści omawianego regulaminu 

i propozycje te zostały zaakceptowane przez Komisję Rolnictwa i Komisję Finansów. Radni 

otrzymali projekt uchwały uwzględniający te propozycje. Następnie p.Przewodniczący spytał 

o ewentualne inne propozycje poprawek. 

 

 Pan Piotr Jóźwik stwierdził, że jego zdaniem w punkcie „2” projektu regulaminu 

zwrot „halę administruje…” winien być zastąpiony zwrotem „halą administruje…”.  

 

 Pan Przewodniczący przyznał, że to „literówka” i winno być „halą…”. 

 

 W związku z uwagą p.Henryka Muchy na temat długości regulaminu, 

p.Przewodniczący stwierdził, że po uchwaleniu regulamin będzie umieszczony w BiP, 

ponadto na terenie hali – w formie obwieszczenia. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/135/2012 w sprawie regulaminu korzystania z hali sportowo-

widowiskowej w Witkowie została podjęta większością głosów (12 głosów „za”, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący opłat za 

wstęp na teren Ośrodka Wypoczynkowego, Komisje analizowały na przedsesyjnych 

posiedzeniach. Komisja Oświaty proponuje zmienić brzmienie §1 ust.4 następująco: „W 

przypadku braku (zgubienia) potwierdzenia wjazdu, ustala się opłatę w wysokości 100,-zł.” 

W projekcie uchwały zdanie to ma następujące brzmienie: „W przypadku zgubienia 

potwierdzenia wjazdu, ustala się opłatę w wysokości 100,-zł.” 

 

 Wyjaśniając powyższą propozycję, p.Piotr Jóźwik – Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej poinformował, że członkowie Komisji zwrócili 

uwagę, że potwierdzenie wjazdu nie tylko można zgubić, ale może on być ukradziony. 

Dlatego proponują ww. zmianę brzmienia zapisu. 

 

 Odnosząc się do treści ww. propozycji, p.Przewodniczący Rady proponował ją 

przyjąć, z tym że wykreślić nawias wraz ze znajdującym się w nim słowem „zgubienia”. 

Propozycja ta została przyjęta jednogłośnie. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie, wraz z przyjętą wyżej zmianą. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/136/2012 w sprawie ustalenia opłaty za wstęp na teren Ośrodka 

Wypoczynkowego w Skorzęcinie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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 Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczący usług 

opiekuńczych został pozytywnie zaopiniowany na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji. Po 

czym proponował, by w §2 wykreślić słowa „od 1 kwietnia 2012r.” ponieważ w §5 projektu 

uchwały określono, że uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/137/2012 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze na terenie gminy Witkowo została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że Radni zapoznali się z projektem 

uchwały dot. likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 2 na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji. 

Po czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Pan Tomasz Radacz zwrócił uwagę na niespójność uzasadnienia z treścią §2, w części 

brzmiącej „Z punktu widzenia prawa pracy, stosunki pracy zostaną rozwiązane jedynie z 

nauczycielami, którzy nie znajdą zatrudnienia w nowej szkole.” Zapewnienie że nie będzie 

zwolnień, wynika z art. 23
1 

kodeksu pracy. Następnie p.Radacz stwierdził, że brak jest 

merytorycznego uzasadnienia i przesłanek likwidacji omawianej Szkoły, po czym odczytał 

stanowisko swoje i Radnego p.Marka Sucholasa w tej sprawie. W swym wystąpieniu 

p.Radacz stwierdził m.in., że do Szkoły Nr 2 uczęszcza największa liczba uczniów, to szkoła 

o dobrym wyposażeniu technicznym, dobrym zapleczu, dobrej atmosferze i dobrych 

wynikach nauczania, kosztuje gminę najmniej, a nie ma tu sytuacji, że gmina nie może 

udźwignąć kosztów utrzymania szkoły. Podkreślił zaangażowanie dyrektora i nauczycieli, 

wskazał na fakt, że odbiera się rodzicom możliwość wyboru szkoły, stwierdził, że Radni nie 

mają prawa archiwizować ponad 50-letnią działalność szkoły, funkcjonującej bez zarzutu. 

Stwierdził również, że od początku był przeciwny likwidacji omawianej szkoły i prosił 

Radnych by rozważyli tę sprawę. 

 

 W związku z uwagą p.Radacza dotyczącą ww. niespójności, p.Przewodniczący 

zwrócił się do p.Mariana Gadzińskiego – Zastępcy Burmistrza, o ustosunkowanie się do tej 

uwagi. 

 

 Pan Gadziński poinformował, że projekt uchwały został uzgodniony z radcą prawnym 

Urzędu Gminy i Miasta. 

 

 Pan Przewodniczący stwierdził, że przytoczone przez p.Radacza zdanie z uzasadnienia 

projektu uchwały nic nie wnosi (w sprawach kadrowych będzie miał zastosowanie art. 23
1 

kodeksu pracy, nowy pracodawca będzie miał prawo zwolnić pracowników) i proponował 

przedmiotowe zdanie wykreślić. 
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 Za wykreśleniem z uzasadnienia zdania „Z punktu widzenia prawa pracy, stosunki 

pracy zostaną rozwiązane jedynie z nauczycielami, którzy nie znajdą zatrudnienia w nowej 

szkole” głosowało 10 Radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

 

 Następnie głos zabrał p.Tomasz Deskowski, jako dyrektor likwidowanej szkoły. W 

swym wystąpieniu stwierdził m.in., że dla nich likwidacja szkoły nie jest dobrym pomysłem, 

nie mogą się z tym pogodzić, ale decyzję podejmą Radni. Przypomniał, że od grudnia padły 

pod adresem m.in. rady pedagogicznej pewne przyrzeczenia i obietnice i zaakcentował, że 

powinny być przez samorząd dotrzymane. Pan Dyrektor dodał, że skutki dzisiejszej decyzji 

będzie można ocenić za kilka lat. 

 

 Innych wniosków i uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/ 138/2012 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 2 im. por. 

Mieczysława Kalinowskiego w Witkowie została podjęta większością głosów (9 głosów „za”, 

3 przeciw, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Ad.9. Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały dotyczący pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego i spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

 Pan Adam Kowalski spytał, czy można projekt uchwały poszerzyć o zapis 

zobowiązujący Wojewódzki Zarząd Dróg do wkopania rur przy przystanku autobusu 

szkolnego w Ruchocinie i zamontowania detektora ruchu w Mielżynie. 

 

 Jak stwierdził p.Przewodniczący, nie można w projekcie uchwały uzależnić pomocy 

finansowej od wykonania określonych zadań. Ewentualnie można w czasie rozmów z 

Województwem uwarunkować przyznanie ww. pomocy wykonaniem ww. zadań. 

 

 Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/139/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu na realizację zadania pn.: „Wykonanie remontu nawierzchni ul.Poznańskiej 

w Witkowie” została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

  

 

 Ad.10. W punkcie tym p.Marian Gadziński - Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta 

odnośnie boiska przy ul.Czerniejewskiej poinformował, że zostanie zlecony zakup nowego 

ogrodzenia z siatki. Ponadto w kontekście powyższej sprawy p.Gadziński poinformował, że 

na jednym z posiedzeń Komisji Rady była mowa o niebezpiecznej szczelinie na terenie Skate 

Parku. Ponieważ próby naprawy nie przyniosły rezultatu, wystąpimy w tej sprawie do 

producenta. 
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 Ad.11. Pan Przewodniczący poprosił p.Halinę Rzepecką - Skarbnika Gminy i Miasta o 

przedstawienie autopoprawki Burmistrza do uchwały zmieniającej budżet na 2012r. 

 

 Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 Przedstawiona autopoprawka została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi do projektu uchwały o 

zmianach w budżecie. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

U C H W A Ł A   Nr XV/140/2012 w sprawie zmian w budżecie na 2012 rok została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 Ad.12. Pan Przewodniczący poinformował, że projektodawcą Apelu dotyczącego 

sytuacji szpitala powiatowego w Gnieźnie jest Radny p.Łukasz Grabowski. Projekt Apelu był 

omawiany na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i nie zyskał akceptacji, z wyjątkiem 

Komisji Rolnictwa. Po powyższym wprowadzeniu, p.Przewodniczący odczytał przedmiotowy 

projekt i spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Pan Grzegorz Kaźmierczak pytał jak należy rozumieć określenie „ponad podziałami” i 

wyraził zdanie, że Radni Rady Powiatu winni się ustosunkować do treści przedmiotowego 

Apelu. 

 

 Pan Piotr Jóźwik poruszył sprawę prywatyzacji omawianego szpitala. 

 

 Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił pokrótce sytuację w Powiecie (upolitycznienie 

Rady, odwołanie p.Pilaka, problemy z rozbudową szpitala) i stwierdził, że szpital nie jest 

sprywatyzowany. Proponował w pierwszej części Apelu wpisać słowo „rozbudowy” i 

wykreślić ostatni akapit o prywatyzacji. 

 

 Jak stwierdził projektodawca Apelu, jego zdaniem Apel może być przyjęty z jedną 

poprawką dot. słowa „rozbudowy”, lub nie przyjęty w ogóle. 

 

 Wobec powyższego p.Przewodniczący poddał projekt Apelu pod głosowanie, z 

poprawką dot. słowa „rozbudowy”. 

 

 Apel został przez Radę Miejską przyjęty większością głosów (8 głosów „za”, 3 

przeciw, 2 wstrzymało się od głosu). 
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 Ad.13. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

- p.Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na 

dzień 29 czerwca br. i będzie to sesja absolutoryjna; 

 

- p.Marian Gadziński – Zastępca Burmistrza GiM zaprosił Radnych na spotkanie 

patriotyczne 3 Maja oraz na Gminne Obchody Dnia Strażaka w dniu 5 maja w OW                

w Skorzęcinie i festyn z tej okazji. 

 

 

 

 

 

 Ad.14. Wobec wyczerpania się porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Witkowie, 

p.Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,35. 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

H. Koźniewska             Bogusław  Mołodecki 

 

 

 

 

 

 

 

 


